

Title (en)

Support for bottles.

Title (de)

Flaschenhalter.

Title (fr)

Support de bouteilles.

Publication

EP 0329502 A1 19890823 (FR)

Application

EP 89400225 A 19890126

Priority

FR 8801387 A 19880205

Abstract (en)

[origin: US4887726A] The stand comprises a number of holding devices (4) which are disposed on a rigid elongated section member (1) and each form a front upper support (22) and a rear lower support (18). These supports have a generally curved shape but are facing in opposite directions and offset not only in height but laterally, and are spaced apart from each other in the horizontal direction a distance at the most equal to the length of the neck of a bottle, so that the bottle is carried solely by its neck in an inclined position with the neck extending upwardly.

Abstract (fr)

Ce support comporte un certain nombre de dispositifs de maintien (4) qui sont disposés sur un profilé allongé rigide (1) et forment chacun un appui supérieur avant (22) et un appui inférieur arrière (18). Ces appuis ont une forme générale incurvée mais sont tournés en sens inverses, sont décalés non seulement en hauteur mais latéralement et sont éloignés l'un de l'autre en direction horizontale d'une distance au plus égal à la longueur du goulot d'une bouteille de sorte que celle-ci est portée par son goulot seul en position inclinée, son goulot étant dirigé vers le haut.

IPC 1-7

A47B 73/00

IPC 8 full level

A47B 73/00 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A47B 73/004 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] GB 2141618 A 19850103 - ALCORN IAIN BLAIR
- [A] DE 1946314 A1 19710318 - ZACHARIOU BASIL
- [A] US 4515334 A 19850507 - HORNE EDWARD A [US]
- [A] US 3901389 A 19750826 - BELOKIN JR PAUL

Cited by

FR2776905A1; CZ308729B6

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE ES FR GB GR IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0329502 A1 19890823; AU 2954589 A 19890810; FR 2626755 A1 19890811; FR 2626755 B1 19910913; US 4887726 A 19891219

DOCDB simple family (application)

EP 89400225 A 19890126; AU 2954589 A 19890202; FR 8801387 A 19880205; US 30460589 A 19890201